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1 Goedkeuring agenda

Agendapunt OWG-voorzitter wordt tussen de puntjes education pub en departementsraad natuurkunde in-
gevoegd. Ook de rondleiding van de eerstejaars wordt toegevoegd. Mits deze aanpassingen wordt de agenda
goedgekeurd.

2 Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige OWG-vergadering wordt goedgekeurd.

3 Edu pub Education Brunch

Brunch lijkt een meer geschikte naam dan pub, aangezien het rond de middag zal plaatsvinden en het de
sfeer van het evenement beter beschrijft. Voor het beschikbare eten is er even nagedacht om broodjes te
geven, maar pannenkoeken bleken uiteindelijk toch handiger en goedkoper. Voor de prijs worden opnieuw
filmtickets voorzien, al moet dit wel het volgende academiejaar best inbegroot worden via Wina. Voor de
rest van de begroting moet er bij Stura nagevraagd worden hoeveel we hiervoor kunnen krijgen. Tijdens
het evenement wordt er voorgesteld om naamkaartjes te voorzien voor de aanwezige stuvers. Ook moet er
per POC tegen 7 oktober bekeken worden of de vragenlijsten nog up-to-date zijn tegen. De shiftenlijsten
zullen weldra online komen en moeten natuurlijk zo snel mogelijk opgevuld worden. Voor de internationale
studenten en tekstjes wordt er vanuit Wina een e-mailadres education@wina.be voorzien.

4 Rondleiding eerstejaars

Fysica licht toe hoe hun infomoment er tijdens de rondleiding aan toe zal gaan. OOR is tijdens dit infomoment
niet belangrijk, omdat deze informatie zeer vluchtig is en studenten bij problemen bij hun stuvers terecht
moeten kunnen, niet bij OOR. Wel kan er promotie gemaakt worden voor Education Brunch. Dit kan niet
via de OOR-community, omdat het slechts aan een gedeelte van de faculteit gericht is.
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5 Vrije plaatsen in de verschillende raden

Studenten uit masters zoals medische stralingsfysica zijn vaak niet betrokken in de POC’s. Deze blijken
moeilijk te vinden of te bereiken. Er zal gevraagd worden aan de programmadirecteur of we een
lijst kunnen krijgen met namen of e-mailadressen zodat deze in de nodige mailinglijsten betrokken
kunnen worden.

5.1 Departementsraad natuurkunde en wiskunde

Voor het departementsbestuur natuurkunde en wiskunde kan nog iemand verkozen worden. Voor natu-
urkunde kan naar griet.verhaert@kuleuven.be gemaild worden en voor wiskunde kan je bij Aiko terecht. Op
de winasite (wina.be/node/26) staat daarnaast een pagina met uitleg over alle raden.

5.2 Faculteitsraad wiskunde en informatica

Er is nog plaats in de faculteitsraad van wiskunde en informatica.

6 OWG-Voorzitter

Om het mandaat als voorzitter concreet uit te lijnen, werd er nog eens overlopen wat de verschillende taken
naast het organiseren van vergaderingen inhouden. Zie hiervoor puntje 6.1, 6.2 en 6.3.

Michaël stelt voor om te assisteren indien er niemand het echt op zich wil nemen, maar kan het zelf niet
volledig doen. Lena stelt voor om mee te helpen aan activiteiten. Michaël zal de rol van voorzitter op zich
nemen en Lena is daarnaast verantwoordelijk voor de verwezenlijking van de activiteiten. De bekrachtiging
van Michaël als officiële voorzitter zal volgende OWG-vergadering plaatsvinden.

6.1 Education Brunch

Lena en Ruben zijn verantwoordelijk voor de organisatie van de Education Brunch.

6.2 Gouden krijtjes

Dit academiejaar is het belangrijk dat er tijdig naar alle proffen gemaild wordt met de boodschap dat ze
het lenteconcert in hun agenda moeten zetten. Ook kan er best na de verkiezing, die zelf ook vroeger
moet plaatsvinden, een herinneringsmail verstuurd worden, zodat er zeker een groter aantal genomineerden
aanwezig zijn. Daarnaast is het de gewoonte om de preses een speech te laten doen. Een laatste belangrijke
taak is het tijdig verzamelen van het benodigde materiaal.

6.3 Plan Achterban Formal Feedback & Free Food

F 4 is een evenement waarbij er per opo feedback gevraagd wordt van de aanwezige studenten. Hiervoor
wordt meestal een verantwoordelijke per POC aangesteld en de voorzitter moet er dus enkel op toezien dat
de feedback achteraf gebundeld en verwerkt wordt.

7 Communicatie naar achterban

Een extra punt werd voorgesteld door Aiko. Het is belangrijk om komend academiejaar meer in te zetten op
communicatie naar onze achterban. Dit kan gebeuren op twee niveau’s: opleidingsbreed en faculteitsbreed.
Opleidingsbreed kan ingevuld worden door OWG, maar faculteitsbreed nieuws komt beter vanuit OOR. Voor
het opleidingsbrede nieuws kan gebruik gemaakt worden van de kringbladen, in ons geval de Winagenda.
Hierin kan een pagina vrijgehouden worden voor onderwijsnieuws.
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OWG zal zich enkel inzetten voor opleidingsbreed nieuws. Faculteitsbreed zal via OOR gebeuren. Er
wordt voorgesteld om elke vergadering na te gaan wat er gebeurd is de afgelopen weken en hierover een
rubriekje te schrijven. Ook komt er het idee om ad valvas nieuws uit te hangen en dit ook te verspreiden via
mail. Hiervoor moet nagevraagd worden bij de faculteit of we naar de volledige faculteit mogen
mailen.

Er wordt besloten dat we ons vanuit OWG in het algemeen extra moeten engageren voor communicatie
naar onze achterban en dit moeten opvolgen tijdens de volgende OWG-vergaderingen dit academiejaar.

8 Varia

• Michaël hoopt op fijn jaar samen.

• Robin haalt aan dat er zoiets bestaat als een POC-bureau en dat er naar hem gemaild kan worden voor
extra informatie hieromtrent.

• Marnik vraagt aan de POC Wiskunde en Fysica om de verslagen van Plan Achterban van het vorige
academiejaar naar hem door te mailen. Voor een aankomende samenkomst rond OASE (vanuit het
monitoraat e.d.) zouden deze erg handig kunnen zijn. Ook kijkt hij uit naar dit jaar en kijkt graag terug
als ex-voorzitter. Als laatste varia haalt hij aan dat de statuten omtrent OWG niet zo kwaliteitsvol zijn
in vergelijking met de andere statuten en stelt voor om opmerkingen te verzamelen tegen de volgende
vergadering.

• Lena vraagt om de Education Brunch in de gaten te houden, zeker pannenkoeken te komen bakken en
de vragenlijsten na te kijken. Per schrijffout in de vragenlijsten, moet het desbetreffende POC een cake
bakken.

• Aiko kijkt ook heel hard uit naar komend jaar, als oud-ad interim voorzitter.
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